
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2016Z14862 

Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat agenten een spijkermat willen (ingezonden 18 juli 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat agenten een spijkermat willen maar dat 
de politietop dit te duur vindt?1 

Vraag 2
Was u op de hoogte van de wens van agenten toen u schreef in uw brief dat 
er ook met blokkades gewerkt kan worden? Zo ja, waarom heeft u er toch 
voor gekozen het oordeel van de politietop te volgen?2 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het beter is voor de veiligheid om met een spijkermat 
te werken dan met een blokkade? 

Vraag 4
Bent u bereid met de politietop hierover in gesprek te gaan? Zo nee, waarom 
niet?

1 http://www.ad.nl/binnenland/agenten-willen-spijkermat~a14bb963/
2 Kamerstuk 29 628, nr. 642
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